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Vragen van het lid Kostić (PvdD) aan de Minister van Landbouw, Visserij,
Voedselzekerheid en Natuur over pesticiden in vogelvoer (ingezonden
7 november 2024).

Vraag 1
Bent u bekend met het nieuwsbericht «Pesticiden gevonden op vogelvoer,
ook op dat van de Vogelbescherming» en het nieuwsbericht «Giftige
bestrijdingsmiddelen in landbouw ook schadelijk voor vogels»?1 2

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de aanwezigheid van pesticiden, waaronder hormoonver-
storende stoffen en mogelijk kankerverwekkende middelen, in vogelvoer dat
is bedoeld om tuinvogels te ondersteunen?

Vraag 3
Erkent u dat dit een grote bedreiging vormt voor de vogelpopulaties in
Nederland omdat de giftige stoffen die zijn gevonden, piperonyl butoxide
(PBO) en deltamethrin, hormoonverstorend en belemmerend zijn voor de
voortplanting?

Vraag 4
Wat kunt u, in theorie, ondernemen zodat het aantal voor vogels gevaarlijke,
nu toegelaten, pesticiden zo snel mogelijk wordt afgebouwd?

Vraag 5
Welke acties bent u bereid te ondernemen om de vogels, de biodiversiteit en
dus onze voedselzekerheid te versterken?

Vraag 6
Hoe kan het volgens u dat in de Europese Unie (EU) verboden stoffen,
chlorpyriphos-methyl, zijn aangetroffen in het vogelvoer?

1 NOS, 4 november 2024, «Pesticiden gevonden op vogelvoer, ook op dat van de Vogelbe-
scherming» en het nieuwsbericht «Giftige bestrijdingsmiddelen in landbouw ook schadelijk
voor vogels» (https://nos.nl/artikel/2543201-pesticiden-gevonden-op-vogelvoer-ook-op-dat-van-
de-vogelbescherming).

2 NOS, 10 oktober 2024, «Giftige bestrijdingsmiddelen in landbouw ook schadelijk voor vogels»
(nos.nl/artikel/2540277-giftige-bestrijdingsmiddelen-in-landbouw-ook-schadelijk-voor-vogels).
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Vraag 7
Wat gaat u concreet doen om ervoor te zorgen dat in de EU verboden stoffen
niet meer worden aangetroffen in Nederland?

Vraag 8
Bent u bereid om de etiketteringsvoorschriften voor vogelvoer aan te
scherpen, zodat consumenten worden geïnformeerd over de eventuele
aanwezigheid van pesticiden?

Vraag 9
Bent u bereid om burgers te adviseren biologisch volgelvoer te kiezen?

Vraag 10
Welke mogelijkheden ziet u om het gebruik van biologisch vogelvoer te
stimuleren en de beschikbaarheid ervan te vergroten?

Vraag 11
Bent u bereid om in gesprek te gaan met producenten en verkopers van
vogelvoer om de kwaliteit en veiligheid voor de vogels en het milieu van hun
producten te verbeteren?

Vraag 12
Kunt u per doel aangeven hoe ver we ooit zijn gekomen, zodat we weten wat
er tussen 2013 en 2023 meetbaar is veranderd, constaterende dat de Nota
Gezonde Groei, Duurzame Oogst (Kamerstuk 27 858, nr. 146) kwantitatieve
doelen op het gebied van vermindering van bestrijdingsmiddelen voor 2023
bevat?

Vraag 13
Kunt u deze vragen één voor één beantwoorden?
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